《单词百科:insistence是什么意思?insistence怎么发音?insistence的解释和用法》

英语单词insistence是什么意思?insistence怎么读?insistence怎么发音?美加网为您整理了insistence的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



insistence怎么读

insistence的读音:[n s st ns]

insistence的意思

1、n.坚持;强调;极力主张;

insistence的近义词

- 1、constraint n.限制,约束;克制;
- 2、determination n.决心;决定;查明;

- 3、emphasis n.强调;着重;(轮廓、图形等的)鲜明;突出,重读;
- 4、firmness n.坚固;坚实;坚定;坚决;
- 5、imperativeness n.命令式之事;

insistence的双语例句

1. The union has dropped its earlier insistence that workers should receive bonus payments.

工会起先坚持工人应当得到奖金,但是现在已经不再坚持了.

2, their insistence on strict standards of behaviour

他们对严格行为规范的坚决主张

3. It is difficult for us to understand authority's insistence on public executions in centuries gone by.

在过往的几个世纪里,权力机构坚持在公共场所行刑对于我们而言难以理解.

4. He admired your insistence on understanding things and making your point, even when he preferred his own.

他敬佩你弄清楚问题、<mark>说服别人接受</mark>你的主张的那份坚持,即便有时他更倾向于自己的见解。

5. At her feverish mother's insistence, Mattie flees the city with her grandfather.

在母亲的坚持下, 玛蒂与爷爷一同逃离市镇,但她很快发现,热病已遍及全国.

6. Then our hosts attempted to get around my insistence to Dobryninn.

然后他们又企图抛开我曾对多勃雷宁坚持过的话.

7. Insistence on grammatical correctness is a conservative position.

坚持语法正确性是一种保守的态度.

8. Her parents were united in their insistence that she go to college.

她的父母亲一致坚持认为她应该上大学.

9. They were united in their insistence that she should go to college.

他们一致坚持她应上大学.

10. Insistence will be success The students are interested greatly when they begin to learn English.

学生刚学英语兴趣很浓,可随着年级的增高,兴趣逐渐下降.

11. Onereason these two groups are tapped is an insistence that testers be able to program.

没有选择这两组人员的一个原因是坚持认为测试员都应当会编程.

12. However, just in time and at Blizzard's special insistence, the DIABLO ARCHIVE is now available!

qZZ.com

不过, 刚刚在时间和在暴雪的特别坚持, 暗黑破坏资料馆现已!

13. She had attended an interview, at her boyfriend's insistence.

在男友的坚持下,她去参加了一个面试。

14. Your insistence on causelessness removes all hope of the world ever changing.

您对无因的坚持打消了世界不断变化的所有希望.

15. And in our insistence upon equality of opportunity has our system advanced beyond all the world.

而正是因为我们坚决主张机会均等,我们的制度才取得了比世界其他国家更快的发展.

16. His insistence upon precision of language is apt to seem fussy.

他斤斤计较文字的精确性,有时到了小题大作的程度.

17. We resent your insistence that the debt (should) be paid at once.

我们对你执意让人立即偿还债款的要求感到气恼.

18. There is much democratic insistence on the worthiness of every level of birth and work.

很多民众坚持认为每个层次的出身和工作都值得尊重.

以上是美加网为您整理的insistence怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查 看更多

关于insistence

的用法、insistence的释义、

insistence的相关详情请点击: https://dict.tjqzz.com/insistence

